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Zápis č. 5 / 2023 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 8. června 2023 v zasedací místnosti OÚ Přepeře 
 

1. / Zahájení 

   

Přítomni: v 18:00 hodin bylo přítomno 10 zastupitelů, pozdní příchod nahlásil Ing. Novák Jiří, 

počet hostů: 4 občané. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk. Po přivítání na řádně svolaném 

jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné s programem.  

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.    Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení č.4/2023 ze dne 27. dubna 2023. 

4.    Návrh rozpočtového opatření č.2/2023. 

5.    Informace o finalizaci oslav 700 let obce a vydání knihy o obci. 

6. Informace k přípravě a průběhu investic roku 2023. 

7. Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

8. Diskuze. 

9.    Zpráva návrhové komise.  

10.  Závěr.  

 

Nikdo nic dalšího nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

Hozdecký Dušan 

Ing. Malý Petr 

 

Ověřovatelé:   Ing. Krsková Eva 

   Dlouhá Alena 

 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

3. / Kontrola usnesení č.4/2023 ze dne 27. dubna 2023 

 
Starosta přečetl usnesení číslo 4/2023 ze dne 27. dubna 2023 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku.  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 27. dubna 2023 bylo splněno. 
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4. / Návrh rozpočtového opatření č.2/2023 

 

Starosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření č. 2/2023, který byl zaslán v podkladech 

zastupitelům. Informace o stavu na účtech obce: 23.261.737,90 Kč (KB + ČNB) ke dni 8.6.23 + 5 

mil. Kč na termínovaném vkladu u KB (do 21.6.23). Zůstatek je včetně vrácené částky (ke dni 

12.5.23) z TV u KB ve výši 10 mil. Kč + úrok 267.000,- Kč. 

V příjmech nemáme tentokrát nic. Ve výdajích návrh rozpočtového opatření řeší 27 tis. Kč – 

na odměny nečlenům ZO, 2,5 tis. Kč zdrav. pojištění z těchto odměn, 3 tis. Kč – pronájem platebního 

terminálu od KB na oslavy 700let obce, 15 mil. Kč převod mezi položkami – investovaná částka se 

vrací z TV u KB na BÚ obce, 50 tis. Kč na bytové hospodářství, 800 tis. Kč převod mezi položkami 

– kniha 700 let obce, 250 tis. Kč výměna osvětlení v učebnách ZŠ Přepeře, finance na výše zmíněné 

(332,5 tis. Kč) bereme z položky přístavba pavilonu ZŠ. Dále si připravíme v rozpočtovém opatření 

8 mil. Kč. na opětovný převod z BÚ na TV u KB (pokud budeme souhlasit, tak bude schvalováno 

v dalším bodě), a posledních 50 tis. Kč převedeme mezi položkami (oslavy 700 let obce z materiálu 

na dary). Výše ani bilance rozpočtu se nemění. Dotazy nejsou. Hlasujeme tedy o rozpočtovém 

opatření č. 2/2023.  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.2/2023 dle předloženého návrhu. 

 

5. / Informace o finalizaci oslav 700 let obce a vydání knihy o obci 

 

Místostarosta Hozdecký informoval o všem kolem příprav na oslavy 700 let obce. Aktuálně 

máme přivezený objednaný propagační materiál ze Znaku Malá Skála, 23.6. nám pivovar Svijany 

přiveze nápoje na oslavy a 21.6. objednané propagační plechovky, 24.6. dopoledne nám přiveze 

objednaná firma chemické toalety na svazarm a k jezu, 22.6. musíme dovézt vlastními silami pivní 

sety, stany, reklamy, slunečníky. Kontrolovalo se el. připojení, bude připravena do zálohy i el. 

centrála. Zbývá nakoupit potraviny, tácky, kelímky, atd. Proběhlo i setkání se složkami, které 

pomůžou s organizací. Vše je vyjasněné, zbytek se bude řešit operativně. Dohodnut byl s paní 

Formáčkovou i úklid kostela – prostory a schody ke zvonům a drobná oprava okenice u zvonů. 

Finančně se zatím bez potíží vejdeme do částky, kterou jsme na akci uvolnili.  

Místostarosta Kudrnáč doplnil informace k propagačním předmětům a připravovanému 

programu, kromě programu hudebního, tedy zejména pro děti. Budeme mít k dispozici nafukovací 

hrad a skluzavku, pro děti bude malování na obličej, turnovští hasiči nám připraví pěnu pro děti. 

Starosta ještě zrekapituloval detailně program celých oslav. Ve čtvrtek přiveze nakladatel 

objednané knihy o obci, část složíme na svazarmu. Pátek bude ve znamení velkých příprav a navážení 

materiálu. Večer se oslavy zahájí v sokolovně divadelním představením ochotníků. V sobotu bude 

dopoledne k nahlédnutí ZŠ a MŠ a odpoledne malá vodní elektrárna a kostel. Ve 12:00 se zahájí 

hlavní program projevem pozvaných hostů, dále představení knihy, pasování malých hasičů, drobný 

program dětí ze ZŠ Přepeře. Neděle bude ve znamení akcí v kostele. Dopoledne slavnostní mše, 

odpoledne koncert Jiřího Stivína a Roberta Huga a v mezičase výstava kopií Českých korunovačních 

klenotů zapůjčených od autora Jiřího Urbana. 

 

V průběhu tohoto bodu se dostavil Ing. Novák Jiří. 

 

Následně starosta informoval o připravované knize. Kniha je vytištěná, zhotovuje se vazba a 

následně se bude balit a chystat k expedici. Na tuto knihu už máme nabídku z loňského roku. Cena 

byla dodržena na nabídnuté hodnotě 789.873,- Kč vč DPH (cena zahrnuje: tisk, grafické práce, 

přípravy, autorské honoráře, sazbu, redakci, autorské fotografie, jazykové korektury). Platba bude 

vcelku bez zálohy. Vše bude zveřejněno na profilu zadavatele, jelikož se jedná o částku nad 500 tis. 

Kč. Zakázku zadáváme přímo jednomu z autorů (Stanislav Dlouhý) z důvodu úzké vazby autorského 
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kolektivu na řešené téma a reference při vydávání regionální odborné literatury. Po schválení, 

můžeme uzavřít smlouvu, zaplatit a jelikož už je kniha téměř připravená, tak už se jen těšit. Jako 

ukázku knihy starosta předložil jeden výtisk – finální verzi (jen bez finální vazby). Kniha je to 

povedená a obsáhlá, občané budou jistě spokojení. Ke koupi bude v den oslav na stánku Obce Přepeře 

v areálu svazarmu. Nikdo nemá dotazy k tomuto bodu, vše je jasné. Můžeme hlasovat. Ing Novák se 

zdržuje, nebyl přítomen k celému projednávanému bodu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 1) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje uzavření smlouvy o dílo na vydání obrazové publikace u 

příležitosti 700 let obce dle návrhu, s osloveným dodavatelem (Stanislav Dlouhý, IČO 66793432) z 

důvodu úzké vazby autorského kolektivu na řešené téma a reference při vydávání regionální odborné 

literatury. 

 

 

6. / Informace k přípravě a průběhu investic roku 2023 

 

Starosta nejprve zařadil informaci o námi vyžádané nabídce na další možné využití 

termínovaného vkladu na volné finanční prostředky na našem účtu. V minulosti jsme tak už několikrát 

učinili, a do obecní pokladny to přineslo zajímavé zisky. Po dobrých zkušenostech (a i nejlepší 

nabídce z minulých investic) jsme opět zvolili osvědčeného finančního partnera: Komerční banku a.s. 

s délkou TV na 6 měsíců, ale tentokrát na částku 8 mil. Kč. Na běžném účtu tuto částku máme a 

v příštím půlroce pro ni neplánujeme žádné využití. Komerční banka nám udělala nabídku „na míru“ 

na 5,3% p.a., což představuje výnos pro obec za ½ roku 212 tis. Kč (čistého, výnos pro obec je 

osvobozen od zdanění). Platnost nabídky je do 19. června 2023. Po drobné diskuzi jsme připraveni 

hlasovat. Na příští zastupitelstvo si opět necháme připravit, podle stavu na účtu obce, nabídku na 

menší částku a zvážíme ještě další investici na TV. Další dotazy k této investici nejsou. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje vložení části zůstatku na běžném účtu ve výši 8 mil. Kč na 

termínovaný vklad u Komerční banky, a.s. (IČO 45317054) dle předložené nabídky. 

 

V tomto bodě starosta dále informuje o zahájení činností a průběhu staveb v letošní sezóně: 

- chodník na Potůček, podařilo se nám vykoupit poslední část pozemku, která by mohla bránit 

stavbě (aktuálně už běží přepis na katastru), projekt je téměř připravený k projednání na 

stavební povolení, zbývá tam jen doplnit umístění a vedení světel VO 

 

- „retoping“ – oprava a obnovení umělé plochy multifunkčního hřiště u hasičárny, 

smlouva je podepsána, start realizace: konec června, předání díla do 20.7.2023 

 

- bezpečnost provozu na křižovatce v centru obce u ZŠ, probíhají lhůty pro možné odvolání 

ve správním řízení pro snížení rychlosti na 30 km/h ve směru od Příšovic (podle všeho by 

mohla být značka umístěna do konce června), instalaci betonových svodidel zajišťuje firma 

Jaznak, která si také vyřizuje povolení pro umístění svodidel, p. Náhlovský požádal o 

provizorní řešení (v rozsahu původního zábradlí), které zamezí přebíhání dětí od školy mimo 

přechod pro chodce 

 

- fotovoltaika na MŠ, postupně komunikujeme s dalšími dodavateli, pořád ale není vyjasněná 

možnost „přeposlání“ energie do jiného obecního objektu (škola, VO, …), nebo využití 

virtuální baterie. Nejspíše vyčkáme až se vyjasní legislativa nebo fotovoltaiku nadimenzujeme 

jen pro potřeby MŠ případně VO s tím, že v létě bude energie bez využití (jen potřeby OÚ a 

VO), s možným zpětným prodejem do sítě 
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- přístavba školy, po prezentaci máme jasno o studii, probíhají schůzky stavební komise, nyní 

očekáváme hrubý výpočet ceny dle objemu stavby, potom by proběhlo zadání PD k obnově 

stavebního povolení, resp. soutěžní dokumentace k výběru zhotovitele 

 

- strategický rozvojový dokument obce, starosta zadá vytvoření tohoto dokumentu sl. 

Glosové, která připravuje tyto dokumenty i pro jiné organizace a nyní i pro MR Jizera. Nabídla 

velice příznivou cenu (10 tis. Kč) a i rychlý termín zpracování (do podzimu 2023). Ve 

spolupráci se zastupiteli tedy vznikne dokument, který bude důležitým podkladem obce m.j. i 

pro žádost o dotaci na přístavbu školy. Někteří zastupitelé připomínkují tvorbu tohoto 

dokumentu člověkem neznalým poměrů v obci, starosta znovu opakuje, že dokument bude 

tvořen ve spolupráci se zastupiteli obce a budou muset proběhnout schůzky se sl. Glosovou, 

kde jí bude vše sděleno, jako podklad pro tvorbu a sepsání poptávaného dokumentu 

  

- nový most přes Jizeru, dostali jsme žádost o vyjádření k projektové dokumentaci na stavbu 

nového mostu přes Jizeru. Nový most bude mít nově jen dva pilíře, chodník na povodní straně. 

KSS LK by měla mít stavební povolení do zimy, následně si vysoutěží zhotovitele a stavba 

by měla být zahájena na jaře v roce 2024 

 

- výměna osvětlení ve třídách ZŠ, vše je připraveno, prováděcí firma je prověřená Elektro 

Šverma v.o.s. a k obnově svítidel použije svítidla místní firmy Trevos. Na místě v učebnách 

bylo provedeno měření a následně byl udělán projekt na míru, aby se zásadně zlepšil světelný 

komfort v učebnách. S firmou byla domluvena realizace na prázdniny, nabídnutá cena je 

194.770,- Kč bez DPH (235.671,70 Kč s DPH), k tomuto tématu proběhla drobná diskuze o 

technických detailech. Další dotazy nejsou, Ing Novák se zdržuje, raději by viděl osazení 

svítidel s ještě větším krytím (vyšší odolnost proti prachu a vodě, která jsou bohužel i dražší). 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 1) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje provedení výměny interiérového osvětlení v ZŠ Přepeře firmou 

Elektro Šverma v.o.s. (IČO 08210853) dle předložené nabídky ve výši 194.770,- Kč bez DPH 

(235.671,70 Kč s DPH).  

 

 

7. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

Přišla informace od paní ředitelky MŠ Přepeře, že činí nutné kroky s krajským úřadem 

(školství a mládež) k navýšení kapacity jídelny při MŠ Přepeře ze stávajících 120 na požadovaných 

130 dětí. Kapacita by měla být navýšena až od školního roku 2024-2025 (nesedí nám součty 

maximálních kapacit ZŠ a MŠ). 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje podání žádosti o navýšení kapacity školní jídelny při MŠ 

Přepeře ze 120 na 130 dětí. 

 

Organizace Zdravotní klaun o.p.s. nás požádala o finanční dar na svoji činnost i ve 

zdravotnických zařízeních v našem kraji. Místostarosta Kudrnáč krátce zastupitelům činnost spolku 

přiblížil. Zdravotní klaun je dobročinná organizace, která od roku 2001 pomáhá zejména dětským, 

ale i geriatrickým pacientům procházet procesem léčby s úsměvem. Posláním Zdravotního klauna je 

přinášet radost, dobrou náladu, a především naději na místa, kde se jich příliš nedostává. Jsou to 

hlavně dětské nemocniční pokoje, specializované ambulance, domácnosti pečující o těžce nemocné 

děti. Cílem Zdravotního klauna je odbourávat stres nejen malých pacientů, ale i jejich rodičů a 

příbuzných, kromě toho ale také zkvalitňovat podzim života seniorům v geriatrických zařízeních a v 
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neposlední řadě vyvést ze stereotypu i samotný zdravotnický personál. V České republice aktuálně 

působí 93 profesionálních zdravotních klaunů, kteří pravidelně navštěvují 63 nemocnic, 10 domovů 

pro seniory a 1 hospic. Není to prioritně určené jen pro naše občany, ale rádi bychom podpořili tuto 

činnost neziskové organizace. Společně se starostou navrhují poslat na účet Zdravotního klauna o.p.s. 

3 tis. Kč. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 1) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje poskytnutí finančního daru z rozpočtu obce Přepeře ve výši 

3.000,- Kč pro potřeby financování programů organizace Zdravotní klaun o.p.s. (IČO 26547953) č.ú. 

100100105/0600, v.s. 2341070632. 

 

Poslední věcí v tomto bodě je projednání a schválení nové smlouvy při zajištění zpětného 

odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství se 

společností EKO-KOM, a.s. Je to formální věc, změna legislativy, jinak funkčnost a odměny za odběr 

tříděného odpadu zůstávají stejné. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje smlouvu o spolupráci s EKO-KOM, a.s. (IČO 25134701) při 

zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 

hospodářství. 

 

 Starosta informoval zastupitele o proběhlém výběrovém řízení (11.5.2023) na nového ředitele 

naší příspěvkové organizace – ZŠ Přepeře. Ze dvou přihlášených žadatelek byla zástupcům 

zřizovatele výběrovou komisí jednoznačně doporučena Mgr. Stanislava Vaňková, která byla následně 

starostou obce jmenována do funkce nové ředitelky naší školy. Nové paní ředitelce přejeme mnoho 

úspěchů a těšíme se na spolupráci. 

 

8. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - požádal místostarostu o spolupráci s připomenutím občanům, o nemožnosti 

ukládání nábytku a jiných velkoobjemových věcí do kontejneru na odpad na 

OÚ, a to ani v rozloženém stavu; vyvážení kontejneru je velice nákladné, 

občané musejí využít služeb sběrného dvora v Turnově 

 - reagoval na množící se dotazy o fungování společností CZ Brick / EF 

Recycling a nově vznikající kovošrot na konci obce směrem na Příšovice 

v areálu AGRA. Na společnost CZ Brick / EF Recycling nejsou žádné stížnosti, 

a provoz na zpracování materiálu v býv. Koloře je provozován ve spolupráci 

s firmou EF Recycling. Kovošrot pana Šulce v areálu AGRA má zažádáno o 

st. povolení, které ale pořád nemá. V areálu sídlí ještě firma Flimex, na jejíž 

činnost byla podána stížnost u st. úřadu. Ten se na místo vypraví 29.6.23 

v 10:00, aby zjistil, jak se situace má. Starosta se schůzky zúčastní a zároveň 

se přeptá na činnost sousedního kovošrotu 

 - informoval, že požádal bývalého pracovníka obce p. Libenského o částečnou 

pomoc – brigádu při přípravách obce na výročí (sekání, údržba, atd…) bohužel 

s negativním výsledkem, budeme se tedy muset poptat jinde, jestli někdo nemá 

zájem o přivýdělek a pomohl by nám i jen na pár hodin denně. 

 

Pan Kudrnáč: - informoval o proběhlém (26.5.) vítání 11-ti nových občánků a následném 

(2.6.) dětském sportovním odpoledni, poděkoval všem složkám za pomoc při 

organizaci, fotky z akcí jsou k nahlédnutí na webu a FB obce 

 - další akce které nás čekají do příštího zastupitelstva: 
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 - 23.-25.6.2023 – víkendové oslavy 700 let obce Přepeře + I. letní karneval, 

v rámci oslav hraje 24.6. Prorock – pro tento den platí omezení doby nočního 

klidu 

 - 27.6. – školní akademie – ZŠ Přepeře 

 - 15.7. – II. letní karneval – organizuje SDH Přepeře – hraje Adaptace – pro 

tento den platí omezení doby nočního klidu 

 - 22.7. – 29.ročník přepeřského pouťového fotbalového turnaje (hřiště) – 

fotbalisti Přepeře 

 - 29.7. – 31.ročník volejbalových mixů (hřiště) – TJ Sokol Přepeře 

 - 5.8. – zábava na fotbalovém stadionu RTW Přepeře – 10 let klubu – pro tento 

den platí omezení doby nočního klidu – fotbalisti Přepeře 

 - 12.8. – III. letní karneval – organizují myslivci Přepeře – hraje Prorock – pro 

tento den platí omezení doby nočního klidu 

 

Pan Náhlovský:  - dotázal se na stmívač VO. St.: opět připomenu panu Kinskému, pokud nebude 

mít čas, zadáme jiné firmě k realizaci 

 

Pan Černý: - dotázal se, jestli starosta oslovil firmu na opravy podlahy v učebnách školy? 

St.: nepoptal, zajistím informaci o případné opravě. 

   - požádal o dokončení úprav kolem domu č.p.78 St.: ano zajistíme 

 

Pan Hozdecký: - doplnil informaci, že budou ještě od SDH rozmístěny plakáty o konání I. 

letního karnevalu (24.6.), který se koná v rámci oslav 700 let obce, není to tedy 

další samostatný koncert 

 

RNDr. Semler: - vyjádřil přání o důsledném prověření činností starostou zmiňovaných firem, 

aby nám zde nevznikaly nějaké nepříjemnosti nejen směrem k životnímu 

prostředí 

 

Ing. Krsková: - informovala o aktuálním průběhu příprav na pokračování výstavby Greenway 

Jizera 

 

Pan Teplý: - vyjádřil nesouhlas se zadáním strategického dokumentu obce „neobčanovi“ 

Přepeř St.: znovu zopakoval, že bude spolupracovat se zastupitelstvem. 

 

 

9. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.5/2023. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

10. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce bude ve čtvrtek 

17.srpna 2023 od 18:00 hodin v zasedací místnosti na OÚ Přepeře. Termín pracovní schůze 

zastupitelstva pravděpodobně 7. srpna 2023 v 17:15 hod také na OÚ Přepeře, nebo dle dohody. 


